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OPPFØLGINGSSKJEMA FOR POLITISKE VEDTAK ‐ STATUS PR :   31.08.2011 
 
1. VEDTAK  FATTET  I  KOMMUNESTYRET 

MØTEDATO/SAK  VEDTAK  ANSVAR  STATUS 
Møtedato:  26.02.09  Sak 011/09 
Opprusting av Fåvang sentrum – 
oppstart 2009 

Arbeidsgruppe er nedsatt.  Kommunestyret gir 
sin tilslutning til skissert arbeid iht notat fra 
gruppa innenfor rammen på kr. 200.000 iht 
investeringsbudsjettet for 2009. 

Teknisk drift 
Arne Strand 

Pr. 30.04.09:  Arbeidsgruppe nedsatt av politikere fra Ringebu 
kommune, repr. Fåvang Handelstandsforening.  Frode Hansen er 
leder, og Willy Heimstad sekretær‐  Hatt flere møter, bl.a. et 
folkemøte på Fåvang med bra oppmøte.  Ønsker å bruke av de 
kr. 200.000,‐ til å engasjere landskapsarkitekt til opparbeiding av 
Nesseskogen Park.  Ønsker også samhandling mellom Fåvang 
Handelstandsforening og berørte grunneiere.  Setter i gang 
enkelte ”strakstiltak” sommeren 2009.  Utarbeider langsiktig 
plan med prioriterte tiltak ved kostnadsoverslag til politisk 
behandling i samband med budsjettet 2010 og økonomiplan 
2012. 
Pr. 31.08.09:  Det er engasjert landskapsarkitekt som legger fram 
2 alternativer i møte med arbeidsgruppen og Fåvang Handels‐
Standsforening i månedsskiftet sept/okt 2009. 
Pr. 31.12.09:  Landskapsarkitektefirmaet Rambøl , Lillehammer 
har laget plan for Nesseskogen park, og presentert denne på et 
folkemøte i Fåvang. Arbeidsgruppa og folkemøtet gav sin 
tilslutning til en utbygging på ca.1,2 mill. Kommunen er avsatt 
1,0 mill til dette i 2010‐budsjettet. 
Fase 2 i planene er renovering i området Fåvang Torg. 
Pr. 30.04.10:  Prosjektgruppa har fått utarbeidet planer for 
opprusting av Nesse‐parken.  Planene er oversendt Ringebu 
kommune v/Arne Strand for videre oppfølging og gjennomføring 
av arbeidet sommeren 2010.   
Pr. 31.08.10:  Tilbudsdokumenter er utarbeidet, og tilbud er 
innhentet med frist 01.09.10.  Laveste tilbud er kr. 2.416.858,‐ 
som er langt høyere enn budsjett. 
Pr. 31.12.10:  Arbeidet blir igangsatt april/mai med redusert 
omfang, innen kostnadsrammen. Kontrakt med Stenersen, Øyer 
er inngått 
Pr. 30.04.11:  Pågår, muligens ferdig 17.05.11.  Garantert ferdig 
01.06.11. 
Pr. 31.08.11:  Arbeidet er ferdig med redusert omgang slik 
avtalt.  Sak avsluttes. 
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Møtedato 28.06.08  Sak 077/07 
Revidering av risiko og 
sårbarhetsanalyse for Ringebu 
kommune 
 
Møtedato 29.10.09          Sak 075/09 

 
 
 
 
 
…. Kommunestyret forlenger den administrative 
fristen til 01.07.2010. 

Seniorrådgiver  
Jan Magne Langseth 

Pr. 31.12.07: Arb. pågår 
Pr. 30.04.08: Arb. pågår 
Pr. 31.08.08: Interkommunal del ferdigstilt. 
Møte i Beredskapsrådet avholdt 30.04.2008 med vedtak om 
oppstart av kommunens egen del. 
Arb. pågår. 
Pr. 31.12.08: Ferdigstilles innen 01.05.09 
Pr. 30.04.09:  Forsinket framdrift pga kapasitetsproblemer.  Ny 
administrativ frist satt til 01.07.09. 
Pr. 31.08.09: Ny administrativ frist satt til 31.12.2009. 
Pr. 31.12.09:  Frist forlenget til 01.07.2010 av kommunestyret. 
Pr. 30.04.10:  Arbeid pågår. 
Pr. 31.08.10:  Arbeid pågår.   Forventes ferdigstilt administrativt 
oktober 2010. 
Pr. 31.12.10:  Arbeid pågår. Forsinket framdrift pga 
kapasitetsproblemer. Opplæring nytt edb‐system for 
krisehåndtering og –planlegging fra Fylkesmannen 16.02.2011. 
Pr. 30.04.11:  Arb. pågår 
Pr. 31.08.11:  Behandles i beredskapsrådet 16.09.2011.  
Forventes behandlet i kommunestyret oktober ‐11. 
 
 
 

Møtedato:  25.05.10  Sak 043/10 
Forvaltningsrevisjonsprosjekt 2009 – 
evaluering av ny organisasjons‐modell i 
Ringebu kommune 
 
 
 
 
 
 
 
Møtedato:  14.12.10   Sak 114/10 

1. K.styret tar rapporten ”Evaluering av ny 
organisasjonsmodell i RK” til orientering. 

2. K.styret forutsetter at adm. gjennomgår og 
vurderer rapportens anbefalinger. 

3. K.styret ber rådmannen foreta en 
gjennomgang av ledernettverkene med 
tanke på å samle sektorer som f.eks. skole i 
samme nettverk. 

4. K.styret ber adm. om å rapportere 
resultatene av gjennomgangen til 
kontrollutv. og k.styret innen 31.12.10. 

1. Kommunestyret tar rådmannens rapport 
vedrørende oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapporten:  ”Evaluering 
av ny organisasjonsmodell i Ringebu 
kommune” til orientering. 

2. Kommunestyret ber rådmannen raskt 

Rådmann  Pr. 31.08.10:  Arbeid pågår. 
Pr. 31.12.10:  Arbeid pågår. 
Pr. 30.04.11:  Arbeid pågår. 
Pr. 31.08.11:  Videre arbeid avventes til ny rådmann er på plass. 
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arbeide videre med de utfordringer som 
synliggjøres gjennom rapportens 8 punkter 
og informere kommunestyret fortløpende. 

 
Møtedato:  23.11.10   Sak 101/10 
Forskjønning og tilrettelegging Vaala elv 
 
 
Møtedato:  31.05.11   Sak 058/11 

Kommunestyret oppnevner Formannskapet som 
styringsgruppe for prosjektet Forskjønning og 
tilrettelegging av Vaala elv. Plan for prosessen 
legges til grunn for arbeidets framdrift.  
1. Kommunestyret bevilger kr. 300.000 til å 

ferdigstille forprosjektet Våla elv. 
2. Internt i hver av de 3 arbeidsgruppene 

utpekes inntil 2 personer som skal utgjøre et 
ressursfora for det videre arbeid.  
Eldrerådet, Ungdomsrådet og Rådet for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne skal 
være informert og ha anledning til å delta 
om ønskelig. 

3. Prosjektet finansieres ved bruk av 
utviklingsfondet. 

Rådmannen 
Britt Åse Høyesveen 

Pr. 31.12.10:   
Det er planlagt et åpent møte som blir gjennomført den 
19.01.2011. Det er sendt direkte invitasjon til politikere, 
administrasjon, lag og foreninger, grunneiere, næringsliv m.flere. 
Dette blir en oppstart på prosessen med forskjønning og 
tilrettelegging av Vaala elv. Det vil også bli avsendt en søknad til 
OFK om tilskuddsmidler til  opparbeiding av turveier, 
tilrettelegging for funksjonshemmede, friluftsaktiviteter, og 
lignende i forb. med Vaala (frist 15.januar). 
Pr. 30.04.11:  Åpent møte ble gjennomført den 19.01.2011.  
3 arbeidsgrupper jobbet i tiden 19.01.2011‐10.04.2011 med å få 
fram ideer ang. elva, gangbrua, elvebredden m/gangsti, 
møteplasser, informasjon, integrert kunst  og aktiviteter som 
tursti, fisking, isflakrafting, botaniske opplevelser og fuglekikking.  
Nytt åpent møte er planlagt 30.mai kl. 18.30 der temaet er 
Integrert kunst v/KUPP (kunstutvalget i Oppland) og elvevandring 
med botanisk tilsnitt.  
Det er så langt sendt søknader om tilskudd fra OFK om 
tilskuddsmidler til opparbeiding av turveier, DnbNor 
sparebankstiftelsen og Statens Bymiljøpris. En sak ang.videre 
planlegging blir lagt fram for formannskapet 12.05.2011 og 
kommunestyret den 31.05.2011. 
Pr. 31.08.11:  Ressursforum er nedsatt av kommunestyret, og 
har hatt 1 møte.  Skal ha nytt møte i oktober og ½‐dags seminar 
med ressurspersoner fra fylket.  Gruppen har så langt ”hentet” 
inn kr. 500.000,‐ fra DnBNor, kr. 81.000,‐ fra Direktorat for 
naturforvaltning, lovnad på kr. 500.000,‐ fra Oppland 
fylkeskommune, Europris kr. 260.000,‐ og Ringebu kommune 
tot. Kr. 800.000,‐.  Gruppa sender stadig søknader på andre 
midler. 

Møtedato:  14.12.10   Sak 109/10 
Budsjett 2011 og avgiftssatser 2011 

Punkt vedrørende ”utbytte fra selskaper” (ansvar 
902, art 1905): 
Det avsettes 20% av samla utbytte hvert år til 
eget ubundet fond, øremerket:  Utviklingsfond.  
Vedtekter for disponering av fondet, hvilke tiltak 
og hvem som disponerer fondet, legges frem 

Rådmannen  Pr. 31.12.10:  Arbeid pågår. 
Pr. 30.04.11:  Arbeid pågår. 
Pr. 31.08.11:   
‐ Avsetning 20% til utviklingsfond utført. 
‐ Utskifting av politiker‐PC – se egen sak under formannskap. 
‐ Kommunestyremøter på nett – utført. 



 
4 /09 

som egen sak til politisk behandling. 
 
Vaktmesterstilling skal fortsatt stå vakant.  
Kommunens grøntarealer forutsettes 
vedlikeholdt av andre, eksempelvis lag, 
foreninger eller pensjonister.  Rådmannen bes 
om å utrede hvordan dette kan løses i praksis.  
Saken forelegges UPT. 
 
Det legges frem egen sak i 2011 vedrørende 
ekstraordinært vedlikehold på Tromsvang. 
 
Det legges frem egen sak i 2011 vedrørende 
utskifting av politiker‐PC. 
 
Ringebu kommune vil overføre 
kommunestyremøtene på nett fra 2011 med 
kostnad kr. 73.000,‐. 

Møtedato: 14.12.10   Sak 115/10 
Tilsettingsutvalg 
 

Saken utsettes.  Rådmann 
Ådne Bakke 

Pr. 31.12.10:  Arb. pågår 
Pr. 30.04.11:  Arb. pågår. 
Pr. 31.08.11:  Arb. pågår. 
 
 

Møtedato: 25.01.11   Sak 006/11 
Frya flyplass – spørsmål om 
omregulering 
 

1. Ringebu kommunestyre vil ikke vedta et 
forslag til reguleringsplan som 
innebærer at Frya flyplass legges ned / 
arealene reguleres til annet formål. 

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe som 
skal jobbe fram et prosjekt med sikte på 
en type kommersiell drift. 

SU 
Willy Heimstad 

Pr. 30.04.11:  Sak vedr. arbeidsgruppe fremmes for 
kommunestyret i møtet 31.05.2011. 
Pr. 31.08.11:  Arbeidsgruppe nedsatt i formannskapet 
12.05.2011 – sak 43/11. 

Møtedato:  22.02.11   Sak 013/11 
Søknad om alpint VM i 2017 

Ringebu kommunestyre er positive til og vil 
delta i søknad om VM alpint i år 2017 med 
en finansiering på kr. 250.000,‐. 
Kommunalt bidrag budsjetteres i 2011 med  
kr. 250.000,‐ ‐ disposisjonsfond. 
Kommunalt bidrag utfortrase kr. 3.000.000,‐ 
overføres fra disposisjonsfond og avsettes 
øremerket fond i påvente av resultat av 

Rådmann 
 

Pr. 30.04.11:  Arb. pågår. 
Pr. 31.08.11:  Blir ikke i 2017.  Ny søknad for 2019 – se eget pkt.  
Sak avsluttes. 
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søknaden 
Møtedato:  26.04.11   Sak 043/11 
Tomteprisfastsetting – boligfelt Ulberg 
vest 

6. Ved salg av regulerte tomter i feltet, og 
som eies av private grunneiere, skal det 
før tomtene tillates bebygd utarbeides 
en avtale mellom grunneier og 
kommunen, og som hensyntar de 
refusjonskostnader som blir å belaste 
den enkelte tomt.  Det vises her til plan‐ 
og bygningslovens § 67, 46 og 47 som 
hjemler slik ordning.  Adm. gis i oppdrag 
å forhandle fram en slik avtale og som 
forelegges UPT og kommunestyret til 
godkjenning. 

7. Ringebu kommune gir et tilskudd på kr. 
75.000,‐ pr. hus til alle som bygger hus 
til eget bruk i Ringebu kommune. 

8. Tilskuddet kan kreves utbetalt når 
ferdigattest er gitt. 

9. Det legges fram en egen sak med 
retningslinjer og finansiering av 
ordningen. 

Tekninsk drift 
Arne Strand 

Pr. 30.04.11:  Egen sak blir lagt fram for formannskapet / 
kommunestyret.  
Pr. 31.08.11:  Saken er ferdigbehandlet og avsluttet, jfr. Vedtak 
kommunestyret. 

Møtedato:  26.04.11   Sak 044/11 
Lovlighetskontroll – søknad om fritak fra 
politiske verv 

Saken oversendes departementet til 
avgjørelse. 

Rådmann 
 

Pr. 30.04.11:  Sak oversendt Fylkesmannen i Oppland i brev av 
27.04.2011. 
Pr. 31.08.11:  Svar Fylkesmannen:  Ringebu kommunes vedtak i 
sak 035/11 oppheves som ugyldig.  Sak avsluttes. 

Møtedato:  26.04.11   Sak 048/11 
Hjelpeverger for beboere på Ringebu 
asylmottak 

6.  Vedtaket tas uansett opp til vurdering 
når ny lov om vergemål blir iverksatt. 

Rådmann 
Britt Åse Høyesveen 

Pr. 30.04.11:  Det ble 07.04.2011 avholdt et åpent møte for å 
rekruttere flere hjelpeverger. Det ble også framlagt en sak i 
formannskapet og i kommunestyret den 26.04.2011 der vedtaket 
ble å gi en kompensasjon på kr. 1000,‐ pr.asylsøker pr.år. I tillegg 
må ordningen vurderes fra 2012 hvis vi ikke lykkes i å  få tak i nok 
hjelpeverger i 2011. Uansett skal vedtaket vurderes når ny lov 
om vergemål blir iverksatt. 
Pr. 31.08.11:  Fått beskjed om at ny lov tidligst blir gyldig fom. 
01.01.2013. 

Møtedato:  26.04.11   Sak052/11 
Ringebu kommune, arbeidsgiveransvar 
for 100% samarbeidsstilling fiolinlærer 

Saken utsettes til evaluering i Regionråd for 
Midt‐Gudbrandsdal har funnet sted. 

Kultur 
Anne B. Vestad 

Pr. 30.04.11:  Behandling pågår. 
Pr. 31.08.11:  Ringebu kommune tar arbeidsgiveransvar for 
100% fiolinstilling.  Stillingen er besatt, og samarbeid med 
kommuner i er havn.  Sak avsluttes. 
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Nye saker pr. 31.08.2011:       
Møtedato:  21.06.11: 
Erverv av tilleggsareal Ringebu skole 

Kommunen starter opp arbeid med erverv av 
tilleggsareal til Ringebu skole.  Forhandlinger 
igangsettes.  Prosjektet innarbeidew i budsjett 
for 2012. 

Teknisk drift 
Arne Strand 

Pr. 31.08.11:  Forhandlinger blir igangsatt i høst med avslutning 
i 2012.  Budsjett 2012. 

Møtedato:  30.08.11: 
Søknad om alpint VM i 2019 

Ringebu kommune er positive til og vil delta i 
søknad om VM alpint i år 2019 med en 
finansiering på kr. 250.000,‐ med de 
forutsetninger som ligger til grunn i vedlegg til 
brev datert 28.01.2011 fra Hafjell‐Kvitfjell Alpin 
AS. 
Kommunalt bidrag til søknaden kr. 250.000,‐ 
innarbeides ved neste ordinære rullering av 
økonomiplanen. 
Tildligere avsatt kommunalt bidrag til utbygging 
av ny utfortrase med kr. 3.000.000,‐ 
opprettholdes på egen fondskonto. 

Rådmann 
Ådne Bakke 

Pr. 31.08.11:  Innarbeides før økonomiplan fremmes for 
formannskapet den 13.10.2011. 

Møtedato:  30.08.11: 
Etablering av dropin‐kontor 

Ringebu kommune er positive til etablering av 
drop‐in‐kontor i tidligere Trygdeetatens lokaler. 
Begrunnelsen er behovet for en møteplass 
mellom forskjellige aktører i næringslivet og 
muligheten for fast etablering. 
Formannskapet utarbeider retningslinjer for bl.a. 
driftsform, avtaler samt det finansielle før 
endelig behandling i kommunestyret. 

Rådmann 
Ådne Bakke 

Pr. 31.08.11:  Til diskusjon i formannskapet 13.10.2011. 

       
2. VEDTAK FATTET  I  FORMANNSKAPET 
Møtedato:  18.08.09   Sak 065/09 
Avhending / salg av låve på Hageløkken 
gnr. 54 bnr. 8 
Møtedato:  01.09.09   Sak 070/09 
 
 
 
 
 
 
 
Møtedato:  20.05.10   Sak 043/10 

Enstemmig vedtatt og utsette saken til møte i 
formannskapet 01.09.09. 
 
1. Under forutsetning av at låven på 

eiendommen Hageløkken gnr. 54 bnr. 8 ikke 
er verneverdig, averteres den for salg. 

2. Salgsavtalen inneholder detaljer om 
rivetillatelse, opprydding og tidsplan / frist 
for utførelsen. 

3. Ordføreren gis fullmakt til å godkjenne 
avtale og salg. 

1. Under forutsetning av at låven på 
eiendommen Hageløkken gnr. 54 bnr. 8 ikke 

Teknisk drift 
Arne Strand 

Pr. 31.08.09:  Annonsert for salg, tilbud innen 23.09.2009. 
Pr. 31.12.09:  Solgt vederlagsfritt til Jonny Egil Høyesveen mot 
opprydding / istandsetting av arealet til åkerjord etter riving av 
loven – jfr. delegert fullmakt fra formannskapet til ordfører.  
Avventer nå rivetillatelse. 
Pr. 30.04.10:  Kjøper innkalt til møte om kjøpekontrakt. 
Pr. 31.08.10:  Formannskapet har vedtatt å annulere vedtaket og 
i stedet selge til høystbydende.  Avtale om salg og innhenting av 
rivetillatelse pågår. 
Pr. 31.12.10:  Kontrakt er oversendt ny kjøper i desember 2010 
for underskrift av kjøper. Kontrakt er ikke mottatt i retur. Blir nå 
purret opp. 
Pr. 30.04.11:  Kontrakt inngått med kjøper.  Kjøper (Tofthagen) 
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er verneverdig, selges låven for 
høystbydende i kroner blant mottatte tilbud.

2. Salgsavtalen inneholder detaljer om 
rivetillatelse, opprydding og tidsplan / frist 
for utførelsen. 

3. Rådmann gis fullmakt til å godkjenne avtale 
og salg. 

har frist til 01.07.2011 med å flytte låven. 
Pr. 31.08.11:  kjøper har lovet at låven er flyttet / revet innen 
01.10.2011. 

Møtedato:  16.06.10   Sak 050/10 
Hytte‐eiere som ressurs ‐ oppfølgingssak 
 

1. RK ønsker å involvere hytteeierne i 
kommunen i arb. Med å skape dialog og 
samhandling.  Prosess ledes av f.skap som 
styringsgruppe. 

2. Prosessarb. Gjennomføres av nedsatt ad 
hoc‐gruppe – A. Baukhol og Ø. Myhrsveen 
og 2 pers. utnevnt av rådmann.  Rapport 
framlegges f.skapet innen 01.11.2010 

Seniorrådgiver 
Willy Heimstad 

Pr. 31.08.10:  Ad hoc‐gruppe består av:  Arnhild Baukhol og 
Øyvind Myhrsveen samt Ådne Bakke og Willy Heimstad.  Første 
møte er innkalt til 08.09.2010 der en bl.a. skal forfatte en 
spørreundersøkelse til eiere av fritidsboliger i kommunen. 
Pr. 31.12.10:  Spørreundersøkelse sendt til 1.450 adressater i 
Kvitfjell.   Undersøkelsen avsluttet, og arbeidsgruppe skal ha 
møte i uke 5 for videre oppfølging. 
Pr. 30.04.11:  Innsamlet materiale er sortert og systematisert.  
Sluttrapport er under utarbeidelse. 
Pr. 31.08.11:  Ferdigstilles innen 15.12.2011. 

Møtedato:  12.04.11   Sak021/11 
Utkjøp og kjøp av nye PC’er til politikere 
i Ringebu kommune 

1. Det kjøpes olle omm nye PCer med skrivere 
før etter kommunestyrevalget 2011.  Antall 
nyinnkjøp vurderes i henhold til antall nye 
kandidater. 

2. Administrasjonen innhenter alternative 
priser. 

3. Sak legges frem for endelig behandling i 
kommunestyret høsten 2011. 

SU 
Olav Brandvold 

Pr. 30.04.11:  Sak ble framlagt for Formannskapet i møte 
12.april, sak 021/11, med vedtak om at det ikke skal kjøpes inn 
nye pc‐er med skrivere før etter kommunestyrevalget 2011. Ny 
sak skal legges fram for kommunestyret for endelig behandling 
høsten 2011.     
Pr. 31.08.11:   Sak tas opp når nytt kommunestyre er 
konstituert. 

       

3. VEDTAK  FATTET  I  UTVALG  FOR  PLAN  OG  TEKNISK 
       

4. VEDTAK  FATTET  I  UTVALG  FOR  MILJØ, UTMARK  OG  LANDBRUK 
       

5. VEDTAK  FATTET  I  UTVALG  FOR  HELSE  OG  SOSIAL 
       

6. VEDTAK  FATTET  I  UTVALG  FOR  KULTUR  OG  OPPVEKST 
Møtedato:  23.09.08  Sak 033/08 
Ungdomshus 

1. Eiendommen ”Barlund” omdisponeres til bruk 
som ungdomshus.  Det tas forbehold om at 
dispensasjonssøknad i forhold til regleringsplan 
og søknad om bruksendring blir godkjent. 
2. Dagens leietakere sies opp med 3 måneders 

Teknisk drift 
Arne Strand 
 
 
 

Pr. 31.12.08:  
Det er søkt om bruksendring og dispensasjon fra reguleringsplan. 
Høringsfristen på dette var i desember 2008. 
Arbeidet vil fortsette når de formelle avklaringene er foretatt. 
Pr. 30.04.09:  UPT ga i møte 29.05.09, sak 049/09 disp fra 
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varsel, og kommunen skal være behjelpelig med 
å finne nye boliger til de som er oppsagt. 
3. Prosjektgruppa som UKO har oppnevnt sørger 
for at det etableres: 
‐ et eget styre for ungdomshuset 
‐ at det blir utarbeidet retningslinjer for bruken 
av huset 
‐ at det blir innhentet nødvendige brukstillatelser
‐ rådmannen gir tilbakemelding til 
prosjektgruppa v. leder Kåre Olav Solbakken når 
Barlund er klar over overtakelse slik at 
prosjektgruppa kan starte planlegging i henhold 
til ombygging osv. 
‐ prosjektgruppa rapporterer til UKO om 
ovennevnte punkter før prosjekt ungdomshus blir 
overlevert til de som skal drifte huset. 

 
 
 
 
 

reguleringsplanen.  Det følges opp videre med hensyn til 
bruksendring, og som avgjøres administrativt. 
Pr. 31.08.09:  Arbeid pågår. 
Pr. 31.12.09 Arbeidet pågår. 
Pr. 30.04.10:  Alt rivearbeid innvendig er utført av egne folk, også 
en del isolering.  Innhenter nå tilbud på byggearbeider, elektriker 
og rørlegger. 
Pr. 31.08.10:  Arbeidet starter ca. 01.10.2010 med ferdigstillelse 
etter ca. 1 måned. 
Pr. 31.12.10:  Søknad om bruksendring blir nå sendt på nytt 
sammen med ansvarsretter for prosjektering og utførende.  
Leveres til byggesak for behandling i uke 4‐2011.  Byggestart så 
snart tillatelser foreligger. 
Pr. 30.04.11:  Sendt Sør‐Fron kommune for behandling av disp. 
(universell utforming og energikrav). 
Pr. 31.08.11:  Arbeidet pågår for fullt og vil være ferdig i 
november 2011. 

Møtedato:  17.11.08   Sak 043/08 
Prosjekt DIL – tverretatlig samarbeid 

1. Ringebu kommune gir sin tilslutning til et 
treårig prosjekt, der det dannes ei Tverretatlig 
gruppe med en leder i inntil 20% stilling.  Gruppa 
skal systematisk utvikle og utprøve en 
samarbeidsmodell samt utvikle og prøve ut ulike 
tiltak med utgangspunkt i den enkeltes behov.  
Prosjektet finansieres med kr. 60.000 i 
prosjektmidler fra Fylkesbarnevernet.  De 
resterende kr. 60.000 søkes dekket gjennom 
andre prosjektmidler. 
2. Faggruppa skal være til hjelp og støtte for 
foreldre/foresatte og elever ved Ringebu 
ungdomsskole.  Det er skolen som kan ta saker 
inn for faggruppa.  Det skal innhentes samtykke 
fra foreldre/foresatte før saken tas inn til gruppe 
for diskusjon, utredning eller vedtak.  I prinsippet 
skal alt annet være utprøvd før saker tas inn for 
gruppe. 
Beslutninger skal være skolerelaterte, og 
tiltakene skal iverksettes i forståelse med, og i 
nær tilknytning til den skolen eleven tilhører. 
Det skal foreligge statusrapport overfor UKO en 
gang i halvåret i prosjektperioden. 

Prosjektgruppe 
MGBV 

Pr. 31.12.08:
Prosjektet innarbeidet i årsbudsjettet for 2009. 
Pr. 30.04.09:  Har hatt fem samarbeidsmøter.  Jobbet med 
dokumenter til bruk i prosjektet.  Hatt infomøte på 
ungdomsskolen.  Har hatt NN‐drøfting.  Har også ”luftet” tanken 
om å tenke elever i overgang mellom barne‐ og ungdomsskole ut 
fra at tidlig intervensjon er viktig.  Prosjektleder Elin Hauklien vil 
være ”på plass” fra 1. juni. 
Pr. 31.08.09:  Har hatt samarbeidsmøter.  Prosjektkoordinator 
har begynt i stillingen fr og med 01.06.2009.  Søknad kommet inn 
til styringsgruppa fra ungdomsskolen.  Saken har blitt diskutert 
og blir jobbet med i gruppa, framdriftsplan har blitt utformet og 
tiltak satt i verk.  Informasjonsbrosjyre om prosjektet er 
utarbeidet.  Søknad om prosjektmidler er sendt til 
Sullandgruppen.  DIL er nå registrert hos Statens institutt for 
rusmiddelforskning (SIRUS), som et rusmiddelforebyggende tiltak 
i kommunen.  Evalueringsskjema for meldere til DIL har blitt 
laget.  Evalueringsskjema for ungdommen, foresatte og for 
vurdering av hvert DIL‐møte, er også under utforming.  Dette for 
å få en kvalitetssikring av arbeidet. 
Pr. 31.12.09:  Viser til vedlagte rapport DIL‐prosjektet for 2009 
datert 08.12.2009. 
Pr. 30.04.10:  Viser til rapport DIL‐prosjektet for 2010 pr. 
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04.03.2010.
Pr. 31.08.10:  Viser til rapport DIL‐prosjektet for 2010 pr. 
04.05.2010.  
Pr. 31.12.10:  Siden sist rapport om DIL våren 2010 har gruppa 
hatt jevnlige møter. Våren 2010 ble sak nummer to meldt inn til 
gruppa og gruppa har jobbet systematisk med denne saken 
siden.  Gruppa mener fortsatt at om en valid vurdering av 
prosjektet skal kunne gjøres, kreves det mer erfaring av arbeid 
med saker i gruppa. To saker er etter gruppas formening ikke 
tilstrekkelig for å gi entydige og valide konklusjoner for arbeidet.  
Gruppa har høsten 2010 evaluert det som til nå er gjort i 
prosjektet. Gruppa synes prosjektet har fungert bra. Noe av det 
som har vært lagt stor vekt på i denne evalueringsprosessen har 
vært dagens målgruppe som er 13 – 16 år. 
Ringebus barneskoler er med i prosjektet. Slik at også de har 
mulighet til å melde saker inn til DIL gruppa. Det jobbes nå med 
et samarbeid med rektorene ved barneskolene i Ringebu for å 
endre dagens målgruppe til 10 – 16 år.  
 
Gruppa har også vedtatt å fortsette driften av prosjektet i et år 
til. Dette med bakgrunn i tilsagn av penger fra fylkesmann slik at 
prosjektet kan utvides med et år. 
 
Gruppa kommer til å fortsette å jobbe med den saken de har i 
dag. I tillegg vil prosjektgruppa fortsette å holde seg oppdatert i 
forhold til regjeringens målsettinger og anbefalte arbeidsformer i 
forhold til barn og unge. Ved samtidig å følge med på de siste 
forskningsresultatene innenfor felte og håper med det at DIL vil 
være et oppdatert og utviklende prosjekt innenfor sitt område.  
Prosjektgruppa vil fortsette med evaluering og forbedring av 
prosjektet siden gruppas medlemmer på vegne av egne 
tjenesteområder utrykker et ønske om et videre tverrfaglig 
samarbeid i fremtiden. Dette med bakgrunn i det opplevde 
behovet for samordnet hjelp og tiltak for barn og unge. 
Pr. 30.04.11:  Siden sist rapport om DIL har gruppa hatt jevnlige 
møter. Våren 2011 ble sak nummer to meldt inn til gruppa. Vi 
har begynt og jobbe med denne saken i tillegg til den gruppa alt 
jobber med. 
Prosjektet har levert rapport til Helsedirektoratet for året 2010. I 
tillegg er det søk om midler for å drifte prosjektet i 2011. DIL har 
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ikke fått svar på søknaden om nye midler per 30.04.2011. 
Våren 2011 var DIL gruppa på studietur til Trondheim der det var 
avtalt besøk på Dagskolen. Målet med turen var å lære mere om 
alternative skoler og organiseringen rundt disse. Under turen fikk 
vi lære om flere metoder og organisering av skolen. Gruppa fikk 
innblikk i flere metoder og prosedyrer som gruppa kan bruke i 
videre arbeid med DIL.  
Målet videre for prosjektet er å jobbe systematisk med de to 
sakene som gruppa har nå. I tillegg til dette vil det jobbes mot 
muligheten å få prosjektet inn i ordinær drift.  
Pr. 31.08.11:  Arb. pågår. 
 
 
 

 


